
Z Á P I S
z 12. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 20.4.2020

od 17:00 hodin v společenském centru Bonaparte

Přítomni: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal Boudný, starosta
Bc. L ibor El iáš, č len ZM
Ing. Hynek Charvat,  č len ZM
Ing. Ivan Charvát, č len ZM
Ing. arch. Dušan Jakoubek, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM
Mgr. Petr Jeřábek, č len ZM
Mgr. Petr Kost ík, č len ZM
Mgr. Renáta Macharová, č lenka ZM
Mgr. Vladimír  Soukop, č len ZM
Dagmar Živníčková, č lenka ZM

Omluveni: Veronika Hrušecká, č lenka ZM

Nepří tomni: <dle prezenční l i st iny>

Hosté: Ing. Arch. Oksana Matyášová
Mgr. Bohuslav Fiala , tajemník MěÚ
Ing. Petr  Lokaj,  vedoucí odboru správy majetku, invest ic a rozvoje
Ing. Jana Mackr lová, vedoucí  f inančního odboru
Mgr. Mart ina Polášková, právník

Předsedaj íc í: Bc. Michal Boudný, starosta

Ověřovate lé: Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Mgr. Petr Jeřábek, č len ZM

Návrhová komise:      Mgr. Petr Kostík, Mgr. Vladimír Soukop, Ing. Ivan Charvát.

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 12. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:01 hodin, který přivítal všechny přítomné a
řídil celý průběh 12. zasedání zastupitelstva města. Dále konstatoval, že je přítomno 14 zastupitelů
a  zastupitelstvo  města  je  tedy  usnášeníschopné.  Starosta  města  upozornil,  že  z  jednání
zastupitelstva  bude  pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu
pořizovaného přítomnými fyzickými osobami nesou pořizovatelé odpovědnost za to, aby dalším
zpracováním, popř. šířením nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv třetích osob. V
rámci  schvalování  programu navrhl  starosta  města na základě požadavku Ing.  Ivana Charváta
posunout  body  "Soubor  rozpočtových  opatření"  a  "Soubor  rozpočtových  opatření  II"  na  závěr



dnešního  jednání.  O  takto  upraveném programu  následně  zastupitelé  hlasovali.  Poté  starosta
navrhl určit ověřovateli zápisu pana Mgr. Petra Jeřábka a paní Mgr. Janu Bangovou (schváleno 14
hlasů pro), a dále navrhl na členy návrhové komise pana Mgr. Petr Kostíka, pana Mgr. Vladimíra
Soukopa a pana Ing. Ivana Charváta (schváleno 14 hlasů).

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 197/12/ZM/2020 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města :

považuje za splněné body:

159/10 z 10. zasedání ZM - 9. 12. 2019
184/11, 196/11 z 11. zasedání ZM - 2. 3. 2020

bere na vědomí průběžné plnění a trvání zbývajících úkolů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Bohuslav Fiala, Bc. Michal Boudný.

Ing. Ivan Charvát - dotaz na projednávání koncepce školství.

Mgr. Bohuslav Fiala - nahrazeno aktivitou MAP. Projednává se na úrovni vedení a starostů ORP.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 198/12/ZM/2020 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis z 10. zasedání finančního výboru.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupil Ing. Ivan Charvát, který okomentoval průběh 10. zasedání finančního výboru.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 199/12/ZM/2020 Účetní závěrka města Slavkov u Brna za účetní rok 2019
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města schvaluje
v souladu s § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném
znění,  účetní  závěrku  města  Slavkov  u  Brna  sestavenou  k  rozvahovému  dni
31.12.2019.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
výsledek hospodaření běžného účetního období města Slavkov u Brna za rok 2019
ve  výši  11.533.432,09  Kč  z  hlavní  činnosti   a  ve  výši  4.601.538,52  Kč  z
hospodářské činnosti.

III. Zastupitelstvo města schvaluje
rozdělení  hospodářského  výsledku  města  Slavkov  u  Brna   za  rok  2019   -
převedení  finančních prostředků   ve  výši  27.141.176,89  Kč  do  Fondu rezerv  a
rozvoje  města  Slavkov  u  Brna,  převedení  finančních  prostředků  ve  výši
5.828.317,52 Kč do Fondu správy majetku.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop, Ing. Jana Mackrlová.

Ing. Ivan Charvát - dotaz na zastavený majetek za 86 mil. Kč, požádal o specifikaci.

Ing. Marie Jedličková - zřejmě se jedná o zámecké valy a zeď, protože se čerpá úvěr. Podrobnosti
budou předloženy na příštím zastupitelstvu při projednání závěrečného účtu.

Ing. Jana Mackrlová - upřesnila, že se jedná o zástavní smlouvy z předchozích let.

Bc. Michal Boudný - pošleme e-mailem všem členům zastupitelstva.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 200/12/ZM/2020 Prominutí nájemného nájemcům nebytových prostor
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
prominutí  nájemného  za  měsíce  duben  a  květen  2020  nájemcům  nebytových
prostor v majetku města,  uvedených v příloze č. 2,  kteří museli v souvislosti s
vyhlášením  nouzového  stavu  a  vládního  opatření  týkajícího  se  zákazu
maloobchodního prodeje zboží a služeb uzavřít své provozovny.

Zprávu uvedl Bc. Libor Eliáš a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdržel se: Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Předkladatel: Bc. Libor Eliáš
Zpracovatel: Bc. Jitka Charvátová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



6. 201/12/ZM/2020 Dotační program Podpora podnikání
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
dotační program "Podpora podnikání" včetně jejich příloh v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Přemysl Jeřábek, Ing. Marie Jedličková, Ing. Ivan Charvát.

Mgr. Přemysl Jeřábek - nebylo by vhodné provést průzkum, zda podnikatelé budou mít zájem.

Ing. Marie Jedličková - pokud nebudou mít zájem, tak se ty peníze vrátí do rozpočtu.

Ing. Ivan Charvát - dotaz na existenci poptávky od obchodníků.

Ing. Marie Jedličková - je to podpora lokální ekonomiky a město má jedinečnou možnost využít
renomovanou designerku.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Ing. Ivan Charvát, Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr. Vladimír
Soukop, Mgr. Petr Jeřábek, paní Dagmar Živníčková.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 8 Proti: 0 Zdrželo se: 6 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 202/12/ZM/2020 Návrh Fondu dopravní infrastruktury
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Fond dopravní infrastruktury v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop, Mgr.
Přemysl Jeřábek Mgr. Petr Kostík.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - specifikace nákladů na radar, požádal o podrobný rozpis.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 203/12/ZM/2020 Návrh tvorby a čerpání Fondu rezerv a rozvoje města Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
tvorbu a čerpání  Fondu rezerv a rozvoje města  Slavkov u Brna v  roce 2020 v



předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Petr Jeřábek, Ing. Marie Jedličková.

Mgr. Petr Jeřábek - dotaz na rezervu v souvislosti s výpadkem plnění daní.

Ing.  Marie  Jedličková  -  město  má  v  letošním  rozpočtu  zařazené  položky  na  předfinancování
rekonstrukce zámeckého parku z dotačních projektu MAS a INTERREG v částce 16 mil. Kč. Pokud
by  vývoj  byl  i  nadále  nepříznivý,  a  město  se  získáním  dotace  uspělo,  tak  je  možné  na
předfinancování získat úvěr 16 mil. Kč, a tím bychom měli k dispozici finanční prostředky k pokrytí
těchto výpadků.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 204/12/ZM/2020 Tvorba a čerpání Fondu správy majetku pro rok 2020
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
tvorbu a čerpání Fondu správy majetku pro rok 2020 v předloženém znění.

Zprávu uvedl Bc. Libor Eliáš a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Libor Eliáš, Mgr. Vladimír Soukop, Ing. Petr Lokaj, Ing.
arch. Oksana Matyášová, Bc. Michal Boudný.

Ing. Ivan Charvát - dotaz na rekonstrukci střechy budovy Bučovická č. p. 187 - je to kompletní
rekonstrukce?

Bc. Libor Eliáš - nikoliv, jedná se o dílčí opravu.

Ing. Ivan Charvát - dotaz na položku statické zajištění budovy Husova č. p. 63.

Bc. Michal Boudný - ministerstvo kultury doposud nevydalo stanovisko.

Mgr. Vladimír Soukop - na minulém zastupitelstvu bylo sděleno, že statické zajištění stálo 750 tis.
Kč.

Bc. Michal Boudný - to bylo za venkovní zajištění. Toto je statické zajištění dvou opěrních stěn a
nosných místností.

Mgr. Vladimír Soukop - je ochranná lhůta než se stavba prohlásí památkou?

Ing.  arch.  Oksana Matyášová -  podle  památkového zákona se  již  teď  tato  stavba pokládá  za
památku.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.



Zdržel se: Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Předkladatel: Bc. Libor Eliáš
Zpracovatel: Bc. Jitka Charvátová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 205/12/ZM/2020 Křesťanská mateřská škola Karolínka - individuální dotace
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace Křesťanské mateřské školy Karolínka ve Slavkově u
Brna, Malinovského 280, 684 01  Slavkov u Brna, IČ: 71341251 ve výši 220 000
Kč.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
 veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí individuální dotace v předloženém znění.

III. Zastupitelstvo města ukládá

1. Bc. Michalu Boudnému

1.1. zajistit  uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí  individuální dotace
Křesťanské mateřské školy Karolínka ve Slavkově u Brna, Malinovského
280, 684 01 Slavkov u Brna, IČ: 71341251, v předloženém znění.

Termín: 24.4.2020

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: paní Dagmar Živníčková, Mgr. Přemysl Jeřábek, Ing. Marie Jedličková, Ing.
Jana Mackrlová,  Mgr.  Vladimír  Soukop,  Mgr.  Petr  Jeřábek,  Mgr.  Renáta  Macharová,  Ing.  arch.
Dušan Jakoubek, Mgr. Petr Kostík.

Mgr. Přemysl Jeřábek - přispívá město Mateřské škole Karolínka?

Ing. Marie Jedličková - od roku 2015 bylo rozhodnuto, že část nákladů budeme kompenzovat.

Ing. Ivan Charvát - je v rozpočtu města na rok 2020 schválen příspěvek?

Ing. Jana Mackrlová - v rozpočtu města na rok 2020 příspěvek pro MŠ Karolínka není, protože
město není zřizovatelem. Příspěvek se poskytuje z položky individuální dotace.

Mgr. Vladimír Soukop - historicky město poskytovalo příspěvek z důvodu motivace příjmaní dětí, a
odlehčení mateřské školy města.

Mgr. Petr Jeřábek - pokud schválíme předloženou žádost, tak ten fond individuální dotace bude již
vyčerpán?

Ing. Marie Jedličková - ano.

Mgr. Petr Jeřábek - bylo by možné do budoucna zařadit do rozpočtu?

Ing. Jana Mackrlová - město dle zákona nemůže dávat příspěvek. Jedinou formou je poskytnout
buď dar nebo dotaci.



Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Jana Kuklová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. Koláčkovo náměstí - změna návrhu řešení
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
zajištění nového stavebně architektonického řešení lokality Koláčkovo náměstí od
ulice Slovákova po ulici  Brněnská formou oslovení  architektonických ateliérů k
předložení jejich návrhů řešení.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Ing. Petr Lokaj, Ing. arch. Oksana Matyášová,
Mgr. Vladimír  Soukop, Mgr. Přemysl  Jeřábek,  Ing. Ivan Charvát, Mgr. Petr  Jeřábek,  Mgr.  Jana
Bangová.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - souhlasí, že stávající plán je překonaný, připojuje se k vypsání veřejné
soutěže, a vznesl dotazy na způsob vypsání soutěže a na složení výběrové komise.

Ing.  Petr  Lokaj  -  při  vypsání  soutěže  bychom postupovali  podle  směrnice  města  a  zákona  o
veřejných zakázkách.

Ing.  Oksana  Matyášová  -  tento  dokument  je  překonaný,  ale  jsou  tam  věci,  které  jsou  stále
přínosem pro tuto lokalitu. Zatím bych tento regulační plán úplně nerušila.

Mgr. Vladimír Soukop - navrhuje upravit usnesení - vyškrtnout slovo "oslovení" a místo toho doplnit
"formou veřejné soutěže".

Ing.  Marie  Jedličková  -  původní  idea  byla  oslovit  dvě  až  tři  studia,  která  mají  zkušenosti  s
formováním veřejných prostranství. Z odevzdaných studií porota vybere vítěze.

Mgr. Přemysl Jeřábek - proč oslovit jen tři subjekty, preferuji veřejnou soutěž.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - ať se soutěží otevřeně, doporučuji veřejnou soutěž.

Mgr. Vladimír Soukop - jaká bude motivace firem, když každá dostane 100 tis. Kč?

Ing. Marie Jedličková - jakou budou mít motivaci, když se přihlásí a zbyde na nich 30 tis. Kč?

Mgr. Vladimír Soukop - vítězná firma bude mít možná našlápnuto na to, že to v budoucnu bude
řešit.

Ing.  Ivan Charvát -  navrhuji  materiál  odložit.  Zastupitelé by chtěli  vědět představu,  jaké bude
zadání,  kdo bude v komisi,  atd.  Na tom by měla  být  širší  shoda.  Přikláním se  k  dopracování
materiálu.

Ing.  arch.  Oksana  Matyášová  -  v  regulačním  plánu  je  potřeba  nejen  zajistit  parkování,  ale
zakomponovat i zeleň. Můžeme stanovit tým, který se na to podívá. Koláčkovo náměstí si zaslouží



změnu, která by byla prospěšná.

Mgr.  Petr  Jeřábek  -  opakovaně  dostávám  od  občanů  dotazy,  co  se  bude  dít  s  Koláčkovým
náměstím, dle jejich názorů je stav nepřijatelný. Jak to tam vypadá s přístupovými cestami?

Bc.  Michal  Boudný -  toto nikdo nerozporuje,  spíše  se  bavíme o formě (osolvení  nebo veřejná
soutěž).

Bylo hlasováno o protinávrhu Mgr. Vladimíra Soukopa ve znění:

Zastupitelstvo města schvaluje:
zajištění nového stavebně architektonického řešení lokality Koláčkovo náměstí od ulice
Slovákova  po  ulici  Brněnská  formou  veřejné  soutěže  architektonických  ateliérů  k
předložení jejich návrhů řešení.

Pro: 7 (Mgr. Renáta Macharová, Ing. arch. Dušan Jakoubek, Ing. Ivan Charvát, Mgr.
Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek, paní Dagmar Živníčková, Mgr. Petr Jeřábek).

Zdrželi se: 7 (Bc. Michal Boudný, Ing. Marie Jedličková, Mgr. Petr Kostík, Bc. Libor Eliáš,
Ing. Hynek Charvat, Mgr. Jana Bangová, paní Vendula Andrlová).

PROTINÁVRH USNESENÍ NEBYL PŘIJAT.

Poté bylo hlasováno o původním návrhu usnesení.

Pro : 6 (Bc. Michal Boudný, Ing. Marie Jedličková, Bc. Libor Eliáš, Ing. Hynek Charvat,
Mgr. Jana Bangová, paní Vendula Andrlová).

Zdrželi se: 8 (Mgr. Renáta Macharová, Mgr. Petr Kostík, Ing. arch. Dušan Jakoubek,
Ing.  Ivan  Charvát,  Mgr.  Přemysl  Jeřábek,  Mgr.  Vladimír  Soukop,  paní  Dagmar
Živníčková, Mgr. Petr Jeřábek).

PŮVODNÍ NÁVRH USENSENÍ NEBYL PŘIJAT.

Ing. Ivan Charvát - to, co tady zaznělo je poměrně zásadní. Pokud by pan starosta svolal pracovní
zasedání, tak bych dopručoval to tam znovu předložit.

Mgr. Petr Kostík - to hlasování ukázalo, že v současné době není materiál připraven tak, abychom
ho schválili.

Mgr. Jana Bangová - ráda bych požádala o podrobnou analýzu v čem spočívá rozdíl mezi oslovením
a veřejnou soutěží.

Mgr. Petr Kostík - úřad připraví materiál a předloží radě města, tak, aby to bylo připraveno na další
zasedání zastupitelstva. Doporučuji schválit částku 300 tis. Kč abychom se do toho mohli posléze
pustit

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 8 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Nevzniklo



12. 206/12/ZM/2020 Regenerace sídliště Nádražní - schválení studie
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
studii  Regenerace  sídliště  Nádražní  Slavkov  u  Brna  dle  předložené  situace  z
března 2020, která je přílohou této zprávy.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Přemysl Jeřábek, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Proti: Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Zdrželi  se:  Mgr.  Vladimír  Soukop,  Ing.  Ivan  Charvát,  Mgr.  Přemysl  Jeřábek,  paní  Dagmar
Živníčková.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Janek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 9 Proti: 1 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. 207/12/ZM/2020 Rekonstrukce zateplení střechy nové budovy ZŠ Komenského
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
informaci  o  stavu  projektu:  "Rekonstrukce  zateplení  střechy  nové  budovy  ZŠ
Komenského".

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Renáta Macharová, Mgr. Vladimír Soukop, Ing. arch. Dušan Jakoubek,
Ing. Hynek Charvat, paní Dagmar Živníčková, Mgr. Petr Kostík, Ing. Marie Jedličková, Ing. Ivan
Charvát.

Mgr. Renáta Macharová - jako zástupce školy bych Vás chtěla požádat o podporu. Bylo by dobré
zahájit rekonstrukci co nejdříve. Zatéká nám do počítačů, je tam enormní teplo, v měsících květen
a červen je obtížná vyúka v těchto prostorách. V poslední době jsou stížnosti, že je tam plíseň.
Velmi bych chtěla poděkovat zastupitelům, kteří se přišli podívat na stav, a ještě jednou bych Vás
chtěla poprosit o podporu.

Mgr. Vladimír Soukop - já jsem tam nebyl, protože ten stav znám. Ta střecha se dělala v roce
1999. Já když jsem přišel s prvním návrhem na rekonstrukci, tak to bylo za 2,5 mil. Kč bez DPH,
poté 6 mil. Kč bez DPH. Tuto částku jsme schválili na rok 2019. Nakonec se rekonstrukce nedělala
a po roce je cena trojnásobná.

Bc. Michal Boudný - ten rozsah prací je vyčíslen, a není tam žádná částka, která by neodpovídala
současnému stavu.

Mgr. Vladimír Soukop - na trojnásobek zvednutá částka je mimo. Souhlasím, že je to RPS rozpočet,
ale nevěřím, že by se vysoutěžila nižší cena o 50%.



Ing. arch. Dušan Jakoubek - požádal o expertní posudek.

Ing. Hynek Charvat - chtěl bych podpořit to dodatečné projednání. Srovnává se projekt se všemi
náležitostmi oproti obchodnímu záměru.

Bc. Michal Boudný - navrhuji zahájit soutěž, kdykoliv to můžeme nepříjmout.

Ing. Marie Jedličková - mě ta cena zaskočila, a bylo mi řečeno, že pokud by se to dělalo podle
původního návrhu, tak za sedm let bychom byli v problémech znovu.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - myslím si, že jsme schopni tuhle věci udělat rychle. Není problém se
za 14 dnů sejít.

Ing.  Ivan Charvát  -  ten stav  je tam setrvalý  několik  let.  Na druhé straně ta částka nás dost
šokovala. Je to jedna z největších akcí, které budeme realizovat.

Mgr. Petr Kostík - školství má prioritu číslo jedna. Je to naše zařízení a my musíme zajistit vyúku.
Víme, že v dalších letech přibudou další třídy, tak toho musíme nyní za této mimořádné situace
využít.

Bc. Michal Boudný - projekt počítá s dobou realizace 90 dnů.

Mgr. Renáta Machárová - jsme připraveni na to, že by rekonstrukce probíhala teď. Některé hodiny
se dělí. Při současných 24 třídách je těžké to zorganizovat.

Bc. Michal Boudný - potkáme se k tomu 04. 05. 2020 na pracovním zasedání, místo dle aktuální
situace upřesníme.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Dalibor Kašpar
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 208/12/ZM/2020 Hasičská stanice Čs.Armády - pachtovní smlouva - splašková kanalizace
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
smlouvu o zajištění provozu a pachtu splaškové kanalizace nové hasičské stanice
na ul.  Čs.Armády se společností Vodovody a kanalizace Vyškov, a. s.,  Brněnská
410/13, 682 01 Vyškov, IČ: 494 54 587 v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný.

Ing. Ivan Charvát - dotaz k termínu otevření.

Bc. Michal Boudný - do konce měsíce, průběžně se tam již stěhují.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.



Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Janek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 209/12/ZM/2020 Majetkoprávní převody k pozemkům v lokalitě autobusového nádraží -
ZZS JMK - doplnění
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
bezúplatný  převod  pozemků  parc.  č.  341/5  a  pozemku  parc.  č.  343/16,  oba

ostatní  plocha  v  k.ú.  Slavkov  u  Brna  o  výměře  829m2  ve  vlastnictví
Jihomoravského  kraje,  Žerotínovo  náměstí  3,  601  82  Brno,  IČ:  70888337  dle
přiloženého návrhu darovací smlouvy a ortofotomapy do vlastnictví města Slavkov
u Brna. Náklady související s převodem nemovitosti (správní poplatek za návrh na
vklad do KN) uhradí město.

II. Zastupitelstvo města schvaluje

bezúplatný převod pozemku parc. č. 341/13 ostatní plocha o výměře 909m2 v k.ú.
Slavkov u Brna  a částí pozemku parc. č. 340/3 ostatní plocha o celkové výměře

49m2, označených dle přiloženého geometrického plánu č. 3591-67/2019 ze dne

13.09.2019 jako pozemky parc. č.  340/15 o výměře 36m2  a  parc.  č.  340/16 o

výměře  13m2,  vše  v  k.ú.  Slavkov  u  Brna  z  vlastnictví  města  do  vlastnictví
Jihomoravského  kraje,  Žerotínovo  náměstí  3,  601  82  Brno,  IČ:  70888337  dle
přiloženého návrhu darovací  smlouvy,  geometrického plánu č.  3591-67/2019 a
ortofotomapy. Náklady související s převodem nemovitostí (správní poplatek za
návrh na vklad do KN) uhradí obdarovaný.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 210/12/ZM/2020 RD Audo - dodatek č.1 ke smlouvě o výstavbě
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření dodatku č.1 k plánovací smlouvě uzavřené dne 20.12.2017 se společností
RD AUDO spol. s r.o., IČ: 256 60 837 dle předloženého návrhu. 

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: paní ░░░░ ░░░░ ░░░░ , pan ░░░░ ░░░ , Ing. arch. Oksana Matyášová,
Bc. Libor Eliáš, Ing. Petr Lokaj.

Odchod: Mgr. Přemysl Jeřábek - 19:04 hodin.
Příchod: Mgr. Přemysl Jeřábek - 19:05 hodin.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi  se:  Ing.  Ivan  Charvát,  Mgr.  Vladimír  Soukop,  Mgr.  Přemysl  Jeřábek,  paní  Dagmar



Živníčková.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 0 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 211/12/ZM/2020 Zástupci města na VH Vodovody a kanalizace Vyškov, a. s. a Respono, a.
s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města :

1. deleguje zástupce města na valné hromadě společnosti Vodovody a kanalizace
Vyškov, a.s., IČ: 49454587, paní Ing. Marii Jedličkovou, místostarostku města
Slavkova u Brna. Pro případ nemoci nebo pracovního zaneprázdnění jmenuje
náhradníkem  pana  Bc.  Libora  Eliáše,  člena  rady  města  Slavkova  u  Brna.
Delegovaný zástupce je zmocněn k hlasování a ke všem právním jednáním dle
programu valné hromady, stanov a.s. a platných právních předpisů.

2. deleguje  zástupce  města  na  valné  hromadě  společnosti  RESPONO,  a.s.,  IČ:
49435612, pana Bc. Michala Boudného, starostu města Slavkova u Brna. Pro
případ nemoci nebo pracovního zaneprázdnění jmenuje náhradníkem pana Bc.
Libora  Eliáše,  člena  rady  města  Slavkova  u  Brna.  Delegovaný  zástupce  je
zmocněn k  hlasování  a ke  všem právním jednáním akcionáře dle  programu
valné hromady, stanov a.s. a platných právních předpisů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný.

Ing. Ivan Charvát požádal o zaslání výročních zpráv členům zastupitelstva města.

Bc. Michal Boudný - pošleme elektronicky všem členům zastupitelstva města.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Jana Kuklová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. 212/12/ZM/2020 Smlouva o spolupráci - B. Braun Avitum Austerlitz s.r.o.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
předložený návrh smlouvy o spolupráci se společností B. Braun Avitum Austerlitz
s.r.o. se sídlem: Zlatá hora 1466, 684 01 Slavkov u Brna, IČO: 607 21 901.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Bc. Michal Boudný, Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Bohuslav Fiala

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

19. 213/12/ZM/2020 Soubor rozpočtových opatření
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č. SRO
Č. náv.

RO
ORJ Odd. § Pol. ORG ÚZ Text Příjmy (Kč) Výdaje (Kč)

 10 8

30 36 2310 2132 FO - Vak - pohledávka z nájemného 3 400

71 71 6409 5901 OVV - Nav. pol. nespecifikovaná rezerva 3 400

 11

9

30 36 1122 FO - Nav. pol. DPPO obce 4 043 700

71 71 6409 5901 OVV - Nav. pol. nespecifikovaná rezerva 176 800

30 36 6399 5365 FO - DPPO obce 3 866 900

 12 10

20 22 1334 ŽP - Odvody za odnětí zemědělské půdy 244 900

20 22 3769 2212 ŽP - Pokuty 29 000

30 36 1361 136141 FO - Správní poplatky VHP 1 000

30 36 1383 FO - Zrušený odvod z VHP 50 200

30 36 6171 2143 FO - Kurzové rozdíly 2 600

30 36 6409 2324 FO - Omylové platby 2019 64 400

40 41 1361 IR - Správní poplatky 2 900

60 61 4121 VV - Veřejnoprávní smlouvy 34 000

60 61 3639 2212 VV - Sankční platby pokuty 9 200

60 63 2299 2212 DSH -Pokuty 22 800

80 81 6171 2111 MěÚ - Služby 500

71 71 6409 5901 OVV - Nav. pol. nespecifikovaná rezerva 461 500

 13 11

60 61 6402 2222 98348 VV - Finanční vypořádání Volby EU 1 600

71 71 6409 5901 OVV - Nav. pol. nespecifikovaná rezerva 1 600

14 12

71 71 2510 5512 OVV - Podpora podnikání 200 000

71 71 6409 5901 OVV - Sníž. pol. nespecifikované rezervy -200 000

13

40 41 2219 6121 578 IR - Zař. nové pol. Studie Koláčkovo nám. 300 000

 15 71 71 6409 5901 OVV - Sníž. pol. nespecifikované rezervy -300 000

 16 14

30 36 1111 FO - DPFO placená plátci -2 801 000

30 36 1112 FO - DPFO placená poplatníky -44 000

30 36 1113 FO - DPFO vybíraná srážkou -240 000

30 36 1121 FO - DPPO -2 015 000

30 36 1211 FO DPH -5 111 000

30 31 3639 2122 3639 FO - TSMS - uložení odvodu z IF 921 000

30 32 3315 2122 1601 FO - ZS-A - uložení odvodu z IF 127 000



30 33 3111 2122 1401 FO - MŠ Zvídálek  - uložení odvodu z IF 5 000

30 33 3113 2122 1406 FO - ZŠ Komenského  - uložení odvodu z IF 671 000

30 33 3113 2122 1405 FO - ZŠ Tyršova - uložení odvodu z IF 262 000

30 33 3231 2122 1407 FO - ZUŠ - uložení odvodu z IF 350 000

30 36 3421 2122 1403 FO - DDM - uložení odvodu z IF 387 000

30 31 3639 5351 3639 FO - TSMS - snížení příspěvku na provoz -1 002 900

30 32 3315 5351 1601 FO - ZS-A - snížení příspěvku na provoz -558 100

30 32 3315 5351 33991 FO - ZS-A - zrušení ÚNP Dny Slavkova -250 000

30 33 3111 5351 1401 FO - MŠ Zvídálek  - snížení příspěvku na provoz -84 100

30 33 3113 5331 1406 FO - ZŠ Komenského  - snížení příspěvku na provoz -725 900

30 33 3113 5331 1405 FO - ZŠ Tyršova - snížení příspěvku na provoz -738 800

30 33 3231 5331 1407 FO - ZUŠ - snížení příspěvku na provoz -200 000

30 36 3421 5331 1403 FO - DDM - snížení příspěvku na provoz -87 800

80 81 6171 5137 51371 MěÚ - Snížení pol. DDHM - ICT -200 000

80 81 6171 5137 51372 MěÚ - Snížení pol.  DDHM - ostatní -600 000

80 81 6171 5167 51671 MěÚ - Snížení pol. služby - školení -200 000

80 81 6171 5171 51711 MěÚ - Snížení pol. opravy - majetek -150 000

80 81 6171 6121 MěÚ - Snížení pol. kotelna čp. 260 -450 000

80 81 6171 6123 MěÚ - Snížení pol. dopravní prostředky -200 000

90 91 5311 6122 MěP - Zrušení pol. - stroje, přístr. (kamerový systém) -600 000

60 61 3399 5194 902 VV - Sníž. pol. Sbor pro občanské záležitosti -50 000

60 63 2223 5169 DSH - BESIP -20 000

71 71 3399 5169 33993 OVV - Den osvobození -80 000

71 71 6223 5169 OVV - Komise pro zahraniční vztahy -100 000

71 71 6171 5169 61711 OVV - Sníž. pol. propagace -100 000

71 71 3429 5229 404 OVV - Sníž. pol. Dotace na veřejnoprospěšné č. -300 000

71 71 6409 5901 OVV - Snížení  pol. nespecifikované rezervy -790 400

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 4 - 7 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr. Vladimír Soukop.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdržel se: Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

20. 214/12/ZM/2020 Soubor rozpočtových opatření II
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočtová opatření v předloženém znění:

Č. SRO
Č. náv.

RO
ORJ Odd. § Pol. ORG ÚZ Text Příjmy (Kč) Výdaje (Kč)

 17 17
40 41 3315 5171 537

IR - Navýšení pol.  nutné opravy  budov  a  

staveb
600 000

71 71 6409 5901 OVV - Snížení   pol. nespecifikované rezervy -600 000

18 18
71 71 3599 6313 OVV -  B. Braun - CR systém  RTG poliklinika 300 000

71 71 6409 5901 OVV - Snížení   pol. nespecifikované rezervy -300 000

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření číslo 8-9 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

21. Interpelace členů ZM

Nebyly podány žádné interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

22. Odpovědi na interpelace

Nebyly podány žádné odpovědi na interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

23. Diskuse

Ing. Ivan Charvát - dotaz na koupaliště.

Bc. Michal Boudný - koupaliště bude připraveno, napustí se v řádném termínu.

Ing. Ivan Charvát - jak bude zajištěno parkování?

Bc. Michal Boudný - v aleji se parkovat nebude, varianta škvárové hřiště.

Mgr. Petr Jeřábek - dotaz na bránu na konci aleje. Budeme akceptovat prodloužení polní cesty



směrem nahoru až ke značce?

Bc. Michal Boudný - nebudeme akceptovat. Je tam přístup z ulice Pod Oborou.

Mgr. Renáta Macharová - upozornila na zápach a odpady na pozemcích na konci ul. Tyršova.

Bc. Michal Boudný - podíváme se na to.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

24. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast a ukončil 12. zasedání zastupitelstva města v 19:47
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:

Mgr. Jana Bangová
členka ZM

Mgr. Petr Jeřábek
člen ZM


